
Vragen Maarssen 2000 en de antwoorden daarop 
over tijdelijke huisvesting Wereldkids Bolestein 
 
 
[vraag Riette Habes] Ik vroeg me af of jij nadere toelichting kunt verschaffen wat er met de tijdelijke 
huisvesting na gebruik in Maarssen dorp met die huisvesting gaat gebeuren. 
Het raadsvoorstel is daar niet echt duidelijk over. 
 
[antwoord CSC] Uitgangspunt is dat het bestaande schoolgebouw en het kavel voor herontwikkeling 
beschikbaar kunnen komen. De tijdelijke units zullen - zoals in het voorstel aangegeven - worden 
verplaatst naar een locatie in Maarssenbroek waar een van de scholeneilanden Bloemstede, 
Duivenkamp of Fazantenkamp renovatie of vervangende nieuwbouw zullen ondergaan. 
 
 
[Riette Habes] Extra toelichting waarom we zouden moeten aanschaffen ipv leasen is mijn fractie zo 
niet voldoende helder. Graag een toelichting 
 
[antwoord CSC] Het huren van tijdelijke units is duur, wij hebben hier recente ervaring mee opgedaan 
bij de tijdelijke uitbreiding van KBS de Pionier op haar bestaande locatie aan de Thorbeckelaan. Koop 
van units is in het geval in het raadsvoorstel Troelstrastraat veel gunstiger, met name in het 
voorgestelde geval van hergebruik in projecten in Maarssenbroek. Immers, de kapitaallasten voor de 
units worden zodoende op een looptijd van15 jaar gezet. 
 
 


